
RO.0012.2.5.2020 

Protokół Nr 16/2020 

 

z posiedzenia Komisji Rozwoju Gospodarczego, Oświaty, Budownictwa                          

i Transportu w dniu 3 września 2020 r. 

 

   Posiedzenie Komisji Rozwoju Gospodarczego, Oświaty i Transportu zostało zwołane przez: 

Pana Marka Brzozowskiego – Przewodniczącego Komisji, z następującym porządkiem 

posiedzenia: 

 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Analiza projektów uchwał pod obrady XIV (nadzwyczajnej) sesji Rady Gminy Brańsk, 

zwołanej na wniosek Wójta Gminy - wyrażenie opinii  w tej sprawie. 

4. Zapytania i wolne wnioski. 

5. Zamknięcie posiedzenia. 

 

 Posiedzenie Komisji rozpoczęło się o godz. 900 w sali konferencyjnej Urzędu Gminy Brańsk, 

ul. Rynek 8, 17-120 Brańsk. 

                                                                                                                 

W posiedzeniu uczestniczyli członkowie Komisji Rozwoju Gospodarczego, Oświaty 

Budownictwa  i Transportu, stan członków – dziewięciu– obecnych ośmiu: 

1. Marek Brzozowski   Przewodniczący Komisji 

2. Paweł Wysocki   Zastępca Przewodniczącego Komisji 

3. Elżbieta Moczulska   Członek Komisji 

4. Witold Antoni Sierocki  Członek Komisji 

5. Anna Czesława Żero   Członek Komisji 

6. Grażyna Płonowska   Członek Komisji 

7. Marek Kadłubowski    Członek Komisji 

8. Franciszek Rułka   Członek Komisji 

Nieobecny Radny Franciszek Bolesta 

Lista obecności w załączeniu do oryginału protokołu. 

 

Ponadto w posiedzeniu Komisji Rady uczestniczyły osoby zaproszone: 

1. Andrzej Jankowski   Wójt Gminy 

2. Monika Falkowska   Zastępca Wójta 

3. Elżbieta Janina Szymańska  Sekretarz Gminy 

4. Monika Agnieszka Dygas  Skarbnik Gminy 

Lista obecności w załączeniu do oryginału protokołu. 

 

Ad.1 Przewodniczący Komisji radny Pan Marek Brzozowski otworzył posiedzenie powitał 

przybyłych członków Komisji Rozwoju Gospodarczego Oświaty Budownictwa i Transportu 

oraz osoby zaproszone. Na podstawie listy obecności stwierdził quorum, tym samym 

prawomocność posiedzenia i podejmowania uchwał, opinii itp.  

 

Ad. 2 Przewodniczący Komisji odczytał porządek posiedzenia i zwrócił się do członków 

Komisji  o zgłaszanie wniosków lub propozycji zmian. Wobec braku wniosków poddał pod 

głosowanie zatwierdzenie porządku dziennego posiedzenia. Komisja w głosowaniu jawnym 

głosami 8 -za, przeciwnych -0, wstrzymujących -0 porządek posiedzenia przyjęła                 

jednogłośnie. 

 



Ad. 3 Inspektor Biura Rady Gminy odczytała wniosek Wójta Gminy Brańsk o zwołanie sesji 

wraz z porządkiem obrad, następnie przystąpiono do analizy projektów uchwał: 

 (Oryginały projektów uchwał znajdują się przy Zarządzeniu Nr 200/2020 Wójta Gminy Brańsk 

z dnia 1 września 2020r. w sprawie przygotowania projektów uchwał pod obrady XIV sesji 

Rady Gminy Brańsk):  

 

1) projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2020 rok przedstawiła Pani 

Monika Agnieszka Dygas Skarbnik Gminy, informując, że główną przyczyną podjęcia 

tej uchwały jest przeniesienie i zwiększenie środków finansowych na zakup ładowarki 

i innego sprzętu drogowego a także przyjęcie do budżetu innych zmian wynikających                        

z otrzymanych pism: 

 

   Głos zabrała Pani Elżbieta Janina Szymańska, wyjaśniła, że odbyły się już trzy postępowania 

przetargowe na zakup używanej ładowarki teleskopowej. Otwarcie ofert nastąpiło 27 sierpnia 

2020r., oferta z najniższą ceną 293tys.zł przewyższa kwotę jaka była przeznaczona w budżecie 

na to zadanie 256tys. zł, w związku z tym trzeba  wprowadzić zmiany do budżetu. Ładowarka 

jest z 2019r. posiada przebieg 145 mth (motogodzin), wysokość podnoszenia 9 metrów. 

 

   Na pytanie radnego Franciszka Rułki czy maszyna posiada kierownicę czy joystick? 

Sekretarz Gminy odpowiedziała, że w zapytaniu, tego wymogu z kierownicą nie ma. 

   Na pytanie radnych o wysięg,  Sekretarz Gminy odpowiedziała, że wysokość podnoszenia           

jest 9 metrów. 

 

W wyniku zakończenia dyskusji Przewodniczący posiedzenia poddał pod głosowanie pozytywne 

zaopiniowanie projektu uchwały. 

 

Projekt uchwały w obecności 8 członków Komisji na posiedzeniu, został zaopiniowany 

pozytywnie stosunkiem głosów:  „za” 8, „przeciw” -0, „wstrzymujących się” -0; 

 

2) projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Statutu Gminy Brańsk, 

przedstawiła inspektor Biura Rady Gminy: 

 

Komisja nie wniosła uwag do projektu uchwały. 

 

Projekt uchwały w obecności 8 członków Komisji na posiedzeniu, został zaopiniowany 

pozytywnie stosunkiem głosów:  „za” 8, „przeciw” -0, „wstrzymujących się” -0; 

 

3) projekt uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie diet oraz zwrotu kosztów podróży 

służbowych radnych Rady Gminy Brańsk, przedstawiła inspektor Biura Rady Gminy: 

 

Komisja nie wniosła uwag do projektu uchwały. 

 

Projekt uchwały w obecności 8 członków Komisji na posiedzeniu, został zaopiniowany 

pozytywnie stosunkiem głosów:  „za” 8, „przeciw” -0, „wstrzymujących się” -0; 

    

Komisja wydała pozytywną Opinię Nr 25/2020 w sprawie projektów uchwał pod obrady XIV 

Sesji (nadzwyczajnej) Rady Gminy Brańsk. (Opinia stanowi  załącznik do oryginału 

protokołu). 

 

Ad. 4  Zapytania i wolne wnioski: 

 

 inspektor Biura Rady Gminy poinformowała, że Referat Ochrony Środowiska, 



Infrastruktury Technicznej i Inwestycji wystosował do sołtysów pismo odnośnie 

udzielenia pomocy finansowej dla poszkodowanych gmin na podkarpaciu, a radni jeżeli 

chcą włączyć się w to dzieło, mogą również przekazać środki finansowe na konto 

najbardziej poszkodowanej gminy. 

 Wójt Gminy zaprosił radnych na gminne uroczystości dożynkowe na godz. 12:00 do 

Chojewa. 

 Wójt Gminy poinformował, że zostały przeprowadzone już wszystkie przetargi 

związane z betonowaniem dróg, „poszły przetargi na kruszywa” obecnie został tylko 

zakup ładowarki. Będą zamawiane kruszywa i nastąpi rozruch węzła do betonu. 

Wszystkie procedury zostały wykonane i najpierwszą drogą betonową będzie droga 

Pace-Chojewo. W następnym roku zobaczymy jak sołectwa przekażą środki finansowe 

z funduszu sołeckiego i głównie radni będą decydować o kolejności dróg do 

betonowania. 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Pan Marek Brzozowski zapytał ile km dróg w ciągu 

roku gmina jest w stanie wylać? 

Wójt Gminy udzielił odpowiedzi, że z wyliczeń wynika ok 5km dróg. 

Na pytanie radnego Sierockiego czy będzie robiona droga z Popław do Puchał? 

Wójt Gminy udzielił odpowiedzi, że tak, w tym roku pewien odcinek zostanie wykonany. 

Radny Marek Kadłubowski zapytał o szerokość dróg betonowych? 

Wójt Gminy udzielił odpowiedzi, że szerokość będzie wynosiła 3 metry i po 1 m po obu 

stronach z kruszywa będą usypane pobocza. Nie będzie problemów z dojazdem.  

  

Ad. 5 Wobec wyczerpania porządku posiedzenia, Przewodniczący Komisji Rozwoju 

Gospodarczego Oświaty Budownictwa i Transportu Pan Marek Brzozowski o godz. 925 

zamknął posiedzenie. 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

Protokolant: 

/-/ Alina Adamczyk 

                                                                                               Przewodniczący Komisji RGOBiT                                                                                          

                                                                                                           /-/ Marek Brzozowski 

 

 

        


